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El servei d’autobús és molt important per al nostre poble, amb tantes pujades 
i baixades, i barris allunyats. Apart de ser una bona alternativa al cotxe 
privat, per a moltes persones, sobretot joves i gent gran, és l’únic mitjà de 
desplaçament.

Per això vull esforçar-me a millorar el nostre servei d’autobús urbà. 
Aconseguir que passi més sovint, i complint els horaris. Amb trajectes més 
ràpids. Que tingui un horari més ample de funcionament, sobretot els caps 
de setmana.

Per aconseguir tot això segurament caldrà una segona línia i un nou autobús. 
Un important esforç econòmic per a l’Ajuntament, però penso que val la 
pena.

No creus que cal millorar el servei d’autobús urbà? Tens propostes?
Jo ho tinc clar: cal millorar-lo. I per això penso fer una nova línia i 
posar en servei un segon autobús.

2 l’autobús
urbà

1. LA RONDA SERÀ COBERTA O NO SERÀ 

3. UN POBLE AMB LA GENT GRAN
4. ELS VIANANTS I ELS APARCAMENTS
5. UN POBLE QUE EDUCA
6. TENIR EL POBLE NET TAMBÉ ES COSA TEVA
7. CONTRA LES DROGUES, TOLERÀNCIA ZERO
8. ENCARA MOLT A FER PER LA IGUALTAT
9. LA MEVA PRIORITAT: FEINA PER A TOTHOM
10. ESCOLTAR I ESTIMULAR EL JOVENT
11. RECUPEREM EL CASINET PER A LA CULTURA
12. UN POBLE AMIC DE LA INFÀNCIA
13. RETALLARÉ DESPESA PERÒ NO SERVEIS
14. NO FALLAREM ALS QUI MÉS ENS NECESSITEN
15. UNA ALCALDESSA QUE T’ESCOLTARÀ


